
Protokół z II Posiedzenia Prezydium Forum Uczelni Technicznych 
kadencji 2024

27 marca 2024 r., spotkanie zdalne

1. Informacje od Sekretarza
Omówiono stan zaawansowania prac nad ewaluacją Zjazdu na Politechnice  
Poznańskiej oraz w jakim terminie zostaną one ukończone (po świętach 
wielkanocnych).

Przypomniano o obowiązku przesłania planu zbliżającej się Sesji Roboczej do 
najbliższego piątku, zgodnie ze Statutem.

Poinformowano, że Informator FUT, przekazywany wszystkim uczestnikom 
zapisanym na Zjazd, tłumaczący podstawy działania Forum, zostanie wysłany do 
uczestników Zjazdu w Łodzi w dniu jutrzejszym.

2. Finanse
Umowa z ośrodkiem na POLIgon jest w większości tożsama z umową ubiegłoroczną, 
pomijając dopisek o 12 osobach zostających dzień dłużej na terenie, po wyjeździe 
uczestników oraz ze zaktualizowanymi danymi.

Szymon Łakomy (Przewodniczący FUT) wysłał pismo skierowane do działu 
finansowego Politechniki Wrocławskiej, tłumaczące dofinansowywanie gości 
podczas Zjazdu w Poznaniu (zaproszone poprzednie Prezydium).

Przypomniano o tym, aby wystawiane faktury (np. za Zjazd) nie były imienne.

3. Zjazdy i Konferencje FUT
a. Zjazd na Politechnice Łódzkiej

W dniu dzisiejszym odbyło się zdalne spotkanie z organizatorami Zjazdu z ramienia 
Samorządu Studentów Politechniki Łódzkiej. Omówiono na nim tematy:

- hotelu,
- sal na szkolenia i Sesję Roboczą,
- grupy informacyjnej na Facebooku,
- konwersacji na Messengerze (założenie zaplanowano na późniejszy okres),
- usadzenia na Balu,
- szkoleniowców oraz ich zapotrzebowań i pobytu w hotelu,
- harmonogramu Zjazdu dla Prezydium (udział w jakich atrakcjach),
- przygotowanych aspektach na chrzest,
- planowanym turnieju flanek,



- wyżywienia (zaznaczono firmom, zapewniającym jedzenie, że ryba nie może 
wchodzić w dietę wegetariańską; uwzględniona została również dieta 
bezglutenowa).

Zauważono, że niektórzy uczestnicy opisali swoje alergie żywieniowe
w nieodpowiednim miejscu w formularzu rejestracyjnym. Na przyszłość zaleca się 
sprawdzanie każdej kolumny w dokumencie z listą uczestników.

b. Zjazd na Politechnice Lubelskiej
Po rozmowie z Samorządem Studenckim Politechniki Lubelskiej pojawił się możliwy 
problem z RODO oraz danymi uczestników na wystawianych fakturach, który ma 
być wyjaśniony na Politechnice Lubelskiej.

Rafał Pyżalski (Prezydium) proponuje kontakt z Inspektorem Danych Osobowych na 
swojej uczelni, w celu uniknięcia podobnych problemów w przyszłości.

c. Konferencja NAOKOŁO na Politechnice Warszawskiej
Odbyło się zdalne spotkanie z Porozumieniem Doktorantów Uczelni Technicznych, 
na których omówione zostały szczegóły Konferencji. Więcej informacji zostanie 
przekazanych po kolejnych spotkaniach w nadchodzącym tygodniu.

4. Gala Środowiska Studenckiego i Konkurs Kół Naukowych "KoKoN"
Prace nad Regulaminami wydarzeń zostaną rozpoczęte w tym tygodniu, będą więc 
one gotowe do Zjazdu w Łodzi, aby tam omówić zmiany. Dotychczas nikt                      
z Przewodniczących w FUT nie zgłosił swoich uwag.

5. POLIgon
Przez święta wielkanocne będzie trwała praca nad harmonogramem, aby również 
przedstawić go podczas Zjazdu w Łodzi. Zgodnie z ubiegłorocznymi 
harmonogramami, także w tym roku odbędzie się 15 paneli na ścieżkach.

Omówione zostały tematy:
- szkoleniowców oraz ich zapotrzebowań,
- harmonogramu,
- oferty sponsorskiej,
- wniosków do instytucji publicznych oraz kto będzie za nie odpowiedzialny,
- wniosków o patronaty, które będą składane po wyborach.

6. Inżynier - lider zespołu
Ze względu na zawieszenie działalności szkoleniowej przez Marcina Styrnę 
wymagane jest znalezienie szkoleniowca, który może przejąć ten projekt. 
Zaproponowani zostali: Paula Socha oraz STER na Politechnice Warszawskiej. Po 
dokładnym omówieniu szkoleń, które odbywały się w poprzednich latach można 



pomyśleć nad innymi szkoleniowcami, problemem jednak mogą się okazać 
wystawiane certyfikaty po kursie (czy inny szkoleniowiec będzie w stanie je 
wystawić) oraz zapisów (wcześniej były one zapewniane przez Marcina). Obecnie 6 
uczelni z FUT jest zgłoszonych do projektu.

7. Oferta szkoleniowa
Przypomniano o możliwości wpisania się do bazy szkoleniowców, poprzez 
wypełnienie formularza oraz o prośbie wypełnienia formularza polecającego 
szkoleniowców przez Przewodniczących w FUT.

Niedługo ruszą prace nad stroną graficzną, która będzie gotowa po świętach 
wielkanocnych.

8. Informator branżowy FUT
Również po świętach zostaną zebrane nowe wydarzenia ujęte w kolejnym 
informatorze. Prace powinny zostać zamknięte pod koniec drugiego tygodnia 
kwietnia, aby pod jego koniec można było go udostępnić.

9. Współpraca zewnętrzna
Dotychczas odbyły się już 3 zdalne spotkania grupy roboczej do spraw współpracy 
zewnętrznej.

Najbliższy newsletter do firm zawierać będzie życzenia świąteczne i będzie wysłany 
w dniu jutrzejszym.

Planowane są działania w celu uzyskania zniżek na przejazdy tramwajowe w ramach 
konkursów oraz konkurencji między uczelniami. Więcej informacji będzie 
przekazywał o tym Adrian Korzeniowski (Prezydium kadencji 2021) po rozwinięciu 
się projektu.

10.Promocja
Streszczono prace odbywające się przez ostatni tydzień, m.in. przygotowanie 
oprawy dla newslettera branżowego oraz podziękowań, stałe aktualizacje 
fanpage’y na Facebooku, Instagramie i LinkedInie, montowanie filmu 
zapraszającego na Zjazd na Politechnice Łódzkiej oraz z życzeniami wielkanocnymi. 
Kontakt z Polską Izbą Gospodarczą Zaawansowanych Technologii (IZTECH) będzie 
ponownie podejmowany w celu ustalenia szczegółów współpracy, w kontekście 
promocji ich wydarzeń (CETEF oraz Dzień Młodego Naukowca).

11. Informatyzacja
Poza stałą pracą nad usprawnianiem stron, znaleziono linki prowadzące do 
nieważnych dokumentów. Linki te zostały zablokowane i trwają poszukiwania 
innych niedziałających już podstron.



12.Dydaktyka
Przedstawiono stan prac nad pismem dotyczącym druków wielkoformatowych. 
Wstępna wersja pisma zostanie przedstawiona podczas najbliższej Sesji Roboczej.

Prowadzone były rozmowy ze szkoleniowcami ścieżki dydaktycznej POLIgonu          
w sprawie zakresów szkoleń.

Określono jako zdanie do końca przerwy świątecznej, przesłanie ścieżki 
szkoleniowej Konferencji NAOKOŁO do Porozumienia Doktorantów Uczelni 
Technicznych.

W celu usprawnienia dalszych działań w aspekcie tworzenia grupy roboczej do 
spraw dydaktycznych, zaproponowano przesłanie informacji o naborze do osób 
zapisujących się na ścieżki dydaktyczne na poprzednie wydarzenia Forum.

13.Dyskusja i podjęcie uchwały Prezydium FUT ws. egzekwowania 
konsekwencji za nieusprawiedliwione nieobecności na wybranej części 
Zjazdów lub Konferencji FUT

Przewodniczący FUT poddał pod głosowanie jawne kwestię dotyczącą 
egzekwowania konsekwencji za nieusprawiedliwione nieobecności na wybranej 
części Zjazdów lub Konferencji FUT. Osoba, która takiej nieobecności się dopuści 
zostanie zawieszona w możliwości uczestnictwa w części rozszerzonej trzech 
kolejnych Zjazdów. W głosowaniu oddano 7 głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało 
się. Decyzja została przyjęta.

14. Informacje od Komisji Rewizyjnej FUT
Komisja Rewizyjna poinformowała Prezydium, że Przewodniczący w FUT otrzymali 
drogą mailową formularz umożliwiający zgłaszanie uwag do Statutu. Zakończono 
opracowywanie propozycji zmian wypracowanych w zeszłym roku. Zaznaczono iż 
obecne prace nad Statutem ograniczają się do merytorycznych zmian, a błędy 
interpunkcyjne oraz stylistyczne będą poprawiane w późniejszym terminie. 
Docelowo prace skupią się również na Ordynacji Wyborczej FUT, jednak zostanie to 
omówione z Przewodniczącymi.

Wystosowane zostały dotychczas 3 uchwały, uwzględniające m.in. 
usprawiedliwienia z nieobecności na Zjazdach.

Trwają prace sprawdzające ważność głosów uczelni stowarzyszonych.

Odbywają się również na bieżąco spotkania ewaluacyjne z poszczególnymi 
członkami Prezydium. Po zakończeniu wszystkich, Przewodniczący FUT zostanie na 
takie spotkanie ewaluacyjne także zaproszony.



15.Wolne wnioski
Omówiono plan najbliższej Sesji Roboczej - nie będzie on odbiegał od planu Sesji 
podczas Zjazdu w Poznaniu, poza usunięciem punktów z informacjami od innych 
organów oraz głosowania nad wprowadzeniem konsekwencji za nieobecności na 
Zjazdach i Konferencjach.


